
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 7 de febrer de 2013  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 22:30 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
 Jordi Gómez Barrero particular 
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 M.Isabel Tena Roldan particular 
 Carme Lluís Puig Patronat de la Gent Gran 
  
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Han excusat l’assistència la senyora Maria Dolors Terradas i els senyors Jesús Liñan Ruiz i 
Joan Xamaní Cabra. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Informació de les comissions 
2. Informació del regidor Josep Capote 
3. Informació de la presidenta 
4. Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Inicialment la secretària comenta que el regidor Josep Capote, per motius d’agenda, no assistirà a 
la reunió i ho farà en la propera sessió del dia 7 de març de 2013. 
 
Tot seguit, la senyora presidenta dóna inici a la sessió amb el primer punt de l’ordre del dia.  
 
1. INFORMACIÓ DE LES COMISSIONS 

- Comissió d’Espai Públic i Entorn 

El senyor Florentí Ruiz comenta que caldria fer un accés, ja sigui mitjançant unes escales o 
una rampa, al pont de La Tordera. 

La senyora M.Isabel Roldán pregunta si és cert que hi haurà una reducció del servei ferroviari. 

La senyora presidenta li respon que el servei es continuarà prestant igual, és a dir, hi haurà la 
mateixa freqüència de trens que fins ara. 

El senyor Jordi Gómez es queixa de la deixadesa i la manca de neteja a l’urbanització de Royal 
Park. Hi ha sots ens diversos carrers –diu- i malgrat que la Policia municipal hi passa sovint, no 
en fan cas. Els carrers estan bruts i deixats, tot el contrari que la part que pertany a Gualba que 
està més neta i ordenada. Estaria bé –diu- posar un contenidor perquè els veïns hi poguessin 
abocar les fulles seques, així no quedarien amuntegades en els vorals dels carrers, o bé que el 
servei de neteja passés més sovint. 



  

3. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La senyora presidenta informa que no s’ha pogut obrir la Unió Batllorienca perquè encara falten 
alguns permisos. Concretament, sembla que hi ha alguna trava amb el contracte de 
subministrament elèctric perquè Endesa distribució encara no ha autoritzat la contractació amb 
Unión Fenosa. Un cop s’hagi resolt aquest tema es podrà fer la connexió elèctrica. 

A continuació, informa que s’ha decidit traslladar el consultori mèdic al segon pis del centre 
cívic del carrer Major. Estem pendents –diu- de rebre la visita del tècnic municipal per tal de 
poder habilitar l’espai. El local de correus es passarà a la planta baixa.   

El problema elèctric del Camp de Futbol ja està solucionat.  

Intervé la senyora Carme Lluís per queixar-se de la despesa que suposa per molta gent haver-
se de desplaçar amb l’Hispano Hilariense des de que l’ajuntament va decidir suprimir el servei 
de bus urbà a La Batllòria. 

Es comenta que des de l’ajuntament s’havia dit que es farien uns abonaments per compensar 
aquesta despesa, però de moment encara no se’n sap res.  

Tot seguit, es comenta el document realitzat amb l’anàlisi dels resultats de l’enquesta feta a la 
població de La Batllòria, especificats en gràfics : 

VALORACIÓ DE L’ENQUESTA  
LA BATLLÒRIA 2012                                                                        
PERSONES ENQUESTADES: 58  
 
1. Creus que La Batllòria s’hauria de constituir en Entitat Municipal Descentralitzada*? 
 
SI      84,5% 
NO   15% 
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2. En què creus que hauria d’invertir La Batllòria el proper any ? 
 
CEMENTIRI   5% 
CAMP DE FUTBOL    5% 
CONSULTORI MÈDIC    53,5% 
ALTRES    36%    
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OBSERVACIONS: Les persones que han marcat la casella “Altres” han suggerit:  
Un poliesportiu, espais lúdics per al jovent, parcs infantils, una escola bressol, manteniment dels marges de La 
Tordera, una àrea comercial i una farmàcia. 
 
 
3. Creiem que la participació dels batlloriencs i batllorienques pot anar més enllà de la que ha estat en 
els darrers anys. Marca quina disponibilitat tindries per fer aportacions i desenvolupar activitats. 
 

CAP      29,3%                  
DISPONIBILITAT DE PARTICIPACIÓ
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POCA   29,3% 
FORÇA 34,5% 
MOLTA  6,9% 

4. Creus que hi ha mancances quant a serveis i equipaments? 

NO  20,69% 
SI    79,31% 
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OBSERVACIONS: Les mancances que més s’esmenten és la seguretat (més presència policial) i el transport 
públic. També s’ha fet esment a la neteja viària i al servei mèdic. 
 
 
5. Utilitzes l’ordinador ? 
 
MAI   29,31% 
OCASIONALMENT  18,97% 
HABITUALMENT    51,72% 
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6. T’agradaria que La Batllòria tingués una página web propia? 

SI  67,24% 
NO  1,72% 
INDIFERENT  31,03% 
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La senyora presidenta apunta que queda força palesa la voluntat dels batlloriencs i 
batllorienques, almenys de tots els enquestats, de constituir La Batllòria en una Entitat 
Municipal Descentralitzada. Cal tenir en compte, que això suposa engegar tot un procés que 
haurà d’acabar sent ratificat pel Ple de l’Ajuntament de Sant Celoni.      

4. PRECS I PREGUNTES 

Atès que ningú té cap prec ni pregunta per formular i no havent-hi més assumptes a tractar, 
s’aixeca la sessió a les 22:30 hores i s’estén la present acta amb el vistiplau de la senyora 
presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


